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 Verslag 
 

Vergadering  Regiegroep  

Gehouden op  6 april  2020, 17:30 uur – via Pexip 
Opgemaakt door Berry van ’t Westeinde 
Aanwezig  Mark Verhoeven (voorzitter), Sjaak Sperber, Piet Verheijen, Trix Vissers, 

Berry van ’t Westeinde (griffier), Jolie Hasselman (secretaris), Johan Swaans 
(wethouder) 

Afwezig  Mark van Oosterwijk, Mark van Stappershoef 
 
 
 
1. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
  

2. Vaststellen verslag vergadering regiegroep 30 maart 2020 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
3. Langere termijn planning 

Er wordt dank uitgesproken voor de bijgewerkte planningsoverzichten.  
Afgesproken wordt: 
1. Dat vanuit het college wordt aangegeven welke urgentie voorstellen hebben: 

• Waar zitten juridische verplichtingen / financiele en andere risico’s als we niet tijdig 
besluiten? 

• Onderwerpen die belangrijk zijn voor het bestrijden van de (gevolgen van) de crisis 
2. dat de griffie voor de komende onderwerpen bij de fracties gaat inventariseren: wat zijn 

hamerstukken, zijn er vragen bij het stuk (welke?), wat zijn de eventuele bespreekpunten bij 
het stuk. Op deze wijze kan de behandeling zoveel als mogelijk worden voorbereid. 

 
Digitaal vergaderen 
Geconcludeerd wordt dat vooralsnog gekozen wordt voor digitaal vergaderen. Een raadslid geeft 
aan hier niet aan te willen deelnemen, meerdere raadsleden hebben aangegeven op dit moment 
niet fysiek bijeen te willen komen. Ook wordt gewezen op de voorbeeldfunctie van de 
gemeente(raad) als het gaat om het preventieve beleid. Ook bij een fysieke vergadering in 
kleiner verband zitten er al snel 15 mensen in de raadzaal (8 fracties, bode, voorzitter, griffier, 
college, eventuele ondersteuning). 
Gekeken wordt hoe zoveel mogelijk op de manier die we gewend zijn hier 2 personen per fractie 
kunnen deelnemen. Het is belangrijk ook live te kunnen streamen. De griffie probeert dit 
mogelijk te maken, via GemeenteOplossingen of de LOG. De definitieve keuze voor de techniek 
moet nog worden gemaakt. Een en ander is o.a. afhankelijk van de kosten. Voor het einde van de 
week wordt een en ander gecommuniceerd met de deelnemers aan de vergadering en via GB.  
Daarbij zal er ook aandacht zijn voor de gedragsregels bij een digitale vergadering. Inwoners 
worden uitgenodigd om wanneer zij willen reageren op stukken (spreekrecht etc) zich vooral te 
melden bij de griffie. Vervolgens wordt een passende oplossing gezocht om de inwoners te 
betrekken.  
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Aanbod van stukken 
Er staat een groot aantal stukken op de rol voor mei. Afgesproken wordt dat op 28 april de 
agendering vorm krijgt. Er zijn nu drie avonden in mei (12, 19 en 26 mei) gepland. Onderzocht 
wordt of het bij digitaal vergaderen (en thuisquarantaine) misschien meer passend is om wat 
vaker, kortere vergaderingen te hebben. 
 

4. Agenda oordeelsvorming 21 april 
Afgesproken wordt dat naar aanleiding van de inventarisatie in de fracties 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Regiegroep/2020/06-april/17:30/inventarisatie-
oordeelsvorming-uitvraag-per-fractie-ALLE-FRACTIES.pdf: 

• De archiefverordening en de stukken van Edu-Ley als hamerstukken de eerst komende 
besluitvormende gelegenheid worden geagendeerd. 

• Het zou goed zijn de bouwstenen omgevingsvisie in een volgende vergadering (mei) 
worden besproken. Aandacht moet er daarbij zijn voor het betrekken van de inwoners bij 
de behandeling en een evenwichtige samenstelling van de agenda’s. 

• Over het Reglement van Orde waren er nog diverse vragen. Het Reglement van Orde is 
niet urgent. De vragen worden eerst beantwoord, daarna wordt gekeken hoe 
behandeling kan plaatsvinden. 

• Raadsinformatiebrief kaderbrieven: geconcludeerd wordt dat bespreking ook gelet op de 
begrotingen die nu al binnenkomen niet zinvol lijkt. Bespreking kan plaatsvinden bij de 
begroting. Wanneer fracties vragen of opmerkingen hebben, is het wel goed om deze nu 
direct te melden. 
Na de vergadering heeft nog contact plaatsgevonden met PAG. PAG hecht eraan om op 
te merken dat zij het betreuren dat niet tijdig over de kaderbrieven gesproken kon 
worden. De opmerkingen zijn toegevoegd aan de memo. 

• Men wil graag spreken over het rapport van de Rekenkamercommissie. Het lijkt niet 
verstandig dit nog te koppelen aan de agenda voor 14 april. Dit wordt geagendeerd voor 
21 april. 

• Van het bod REKS is nog geen raadstuk beschikbaar, maar geconcludeerd wordt dat dit 
kan worden geagendeerd op 21 april. 

 
 
5. Terugkoppeling uit / naar andere gremia 

Er zijn geen aanvullende acties nodig. 
 

6. Wat verder ter tafel komt 
Kort wordt gesproken over de ervaringen met het gesprek via de vergaderoplossing Pexip. Deze 
zijn over het algemeen positief.  
 
De vergadering wordt gesloten om 18:37 uur.  
 

Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

1.  6-4-2020 Griffie Aansluiten op digitaal 
vergadersysteem, alle raads- en 
burgerleden hierover 
informeren. 

 

2.      

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Regiegroep/2020/06-april/17:30/inventarisatie-oordeelsvorming-uitvraag-per-fractie-ALLE-FRACTIES.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Regiegroep/2020/06-april/17:30/inventarisatie-oordeelsvorming-uitvraag-per-fractie-ALLE-FRACTIES.pdf
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Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

3.  30-3-2020 Griffier Afgesproken wordt dat de 
griffier de raad een overzicht 
stuurt met de inventarisatie 
voor de vergadering van 21 
april.  
Daarbij ook de vragen over het 
RvO en het klankbord voor de 
voorbereiding voorjaarsnota 
 

Helaas is door technische 
problemen de mail pas op 
vrijdag verstuurd. 

4.  30-3-2020 College Gevraagd wordt naar het 
periodieke overzicht van de 
rapportage regiovervoer dat is 
toegezegd. In september 2018 
is bij motie afgesproken hier 
ieder half jaar aandacht aan te 
besteden. Sinds 7 mei 2019 is er 
geen overzicht meer ontvangen. 
Dit wordt nagevraagd bij de 
portefeuillehouder.  
 

 

5.  30-3-2020 College Gevraagd wordt naar de 
uitvoering van de toezegging ja-
ja sticker. 
 

 

6.  11-11-2019 College Agenderen voorstel Hoek 
Kalverstraat met scenario’s 
 De uitgangspunten moeten 
worden bijgesteld. Volgens 
Leystromen zijn er 2 scenario’s 
haalbaar. De raad ontvangt 
graag meerdere scenario’s op 
basis waarvan de 
uitgangspunten/kaders al dan 
niet kunnen worden aangepast. 
De vraag is wanneer we dit 
kunnen verwachten. 

3/2/2020: wethouder 
Swaans geeft aan dat er 
heden een gesprek met 
Leijstromen is geweest.  

7.  2-12-2019 
6-1-2019 
3-2-2020 

College Aanvullen planning tbv 
vergadering 6 januari 
De regiegroep herhaalt het 
verzoek om de planning zo snel 
mogelijk te actualiseren. Zeker 
voor de eerste 2 kwartalen van 
2020 moet alles helder zijn. 

 

3/2/2020 
De regiegroep eist dat 
uiterlijk 14 februari er een 
planning ligt waar alle 
vraagtekens zijn ingevuld. 
De eerste twee komende 
kwartalen tot op de 
vergadering ingevuld. 
17/2/2020 
De regiegroep is ontstemt. 
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Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

16/3/2020 Nogmaals wordt 
aangedrongen op goede 
planningen op 30 maart 
30/3/2020 Afgesproken 
wordt dat op 3 april de 
aangepaste planning wordt 
toegestuurd aan de griffie. 
6/4/2020: ingevulde 
planning ontvangen 

8.  3-2-2020 Griffie De griffie wordt gevraag om te 
kijken of een overzicht kan 
worden gemaakt wat we 
wel/niet doen in 
oordeelsvorming en 
beeldvorming.  

 

 


